
 

     Protokoll styrelsemöte torsdagen den 7 aug kl. 19:00 Teams 
 
Närvarande; Börje Westerlind. Anders Jansson, Britta Lindgren, Linnea Tysklind Ingemar 
Zentio och Lars Petersson. 
Frånvarande; Örjan Strömberg, Niclas Johansson, Tobias Gustavsson, Glenn Ahlkvist och Mat 
Gustavsson. 

 
1. Mötets öppnande; 
2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll;  
3. Godkännande av dagordningen; Kompletterades under övriga frågor, samt tillägg i 

punkt 14 Hemsida. 
4. Föregående mötesprotokoll; Upplästes av Sekr. 
5. Information från ordförande. 

• Från Sv. Stövar klubben, intet att rapportera. 

• Från SKK, intet att rapportera. 

• Info mässan Kall, Blött! Det gick bra! Linnea m make, Mats och Börje 
medverkade.  

• Landskampen, beslutat förläggas till Östansjö i senare delen av november.  

• Börje redogjorde för Hamiltonringens årsmöte, mycket bra möte och givande. 
6. AU-Beslut; Avtal m Lafayette, samma som med Tracker. 
7. Kassarapport; God. 
8. Inkommande rapporter/ärenden; Intet 
9. Rapport från Avelskommittén; Har haft ett möte, vidare redovisning under punkt 17. 
10. Rapport från medlemskommittén; Britta, redogjorde för  
11. Rapport från klubbshopen/priskommittén; Har ingen materiel direkt hemma nu, 

lagret har varit på ”Mässorna”. 
12. Rapport från rävkommitten; Intet 
13. Redaktionskommittén; Tidningen skall ut i augusti. Linnea har inlämnat två bra 

reportage. Ett samlat inlägg om vår representation vid mässorna skall till bl. a. Gunnar 
lär återkomma. 

14. Hemsida. Måste uppdateras, styrelse och sponsorer, Anders kommer att göra detta.  
15. Uppföljning av beslut; 



 
• Kontaktmän lokalklubbar; Alla måste nu ta tag i detta, så vi får igång detta, 

viktigt att dessa är engagerade och medlemmar. Anders och Lars synkar detta.  

• Avelsråd, fjärdenamn. På gång i övrigt under punkt 17. Vilande tillsv. 
• Medlemsaktiviteter Petra respektive Mårten; Börje redogjorde för 

avelskommitténs möte, som indirekt avhandlade den kommande 
föreläsningen som Petra genom klubben anordnat (aug) Även att vi skall ha en 
uppfödarträff under hösten.  

• Uppdrag delegerad från fullmäktige och motion, uppgift rävkommitten = 
Sammankalla rasföreningarna, ta fram underlag för anlag och prov lodjur 
därefter gemensamt redovisa för Sv. Stövarklubben samt lämna förslag hur 
implementera. Börje har fört samtal med de olika rasföreningarna under 
mässan, det kommer att kallas till möte under hösten, Börje håller fortfarande 
ihop detta. 

16. Kamperna;  
• Ingemar har satt ihop en text som skall in i tidningen och sociala medier samt 

kontaktmännen.  
17. Beslutsfrågor;  

• Årsmöte 2025 den 10/5, beslutades. Lars skicka in dispensansökan för detta 
datum till Sv. Stövareklubben. 

• Avelskommitté, kandidat finns, frågan bordlagd. 
       16. Sponsring; Nytt avtal Lafayette och ett annat på gång med kraftfoder. 
       19. Övriga frågor; Raja Strand? Vidare beslut i denna fråga sker i vår messenger grupp. 
       20. Nästa möte. Tas på messenger. 
       21. Mötets Avslutande.      


